
Mrzezino, 29.11.2023

PROTOKÓŁ Z ZEBRANIA ZARZĄDU ODDZIAŁU 072 RUMIA

Plan zebrania:

1. Powitanie zebranych 
2. Stwierdzenie obecnych 
3. Omówienie komunikatu nr 16/2023 z Okręgu Gdańsk
4. Dyskusja nad planem lotów na rok 2024 i kwestii związanych z transportem.
5. Wolne wnioski
6. Zakończenie zebrania

Ad.1 i 2 

Prezes Oddziału 072 Rumia kol. Karol Wagner powitał zebranych i poprosił obecnych hodowców
gołębi o podpis na liście obecnych. W dniu 29.11.2023 pojawiło się na zebraniu 7 hodowców z
zarządu. 

Ad. 3

Prezes  Oddziału  072  Rumia  przekazał  reszcie  zarządu  treść  zawartą  w  komunikacie  nr  16  tj.
informacje dotyczące ilości obrączek na rok 2024 i nowe stawki transportowe w Niemczech.

Ad. 4

Wzrost  opłat  transportowych związanych z emisją CO2 wymogły dyskusję gdzie odbywać loty
„300” . Odbyło się głosowanie nad lotami z Polski (Chojna) zamiast z Niemiec w celu oszczędności
dla oddziału. Następstwem czego było podjęcie w tej kwestii uchwały (uchwała nr 11).

ZA- 7
PRZECIW- 0
WSTRZYMAŁO SIĘ- 0

Hodowcy wypowiedzieli się również jednoznacznie, że ze względu na opinię Wejherowa nie chcą
mieć wspólnego transportu z tym oddziałem. W kontekście wspólnego transportu na „500” Zarząd
zdecydował, że 01.12 na spotkaniu z Oddziałem 076 Wejherowo i 064 Lębork omówione zostaną
wszelkie wątpliwości i nastąpi decyzja.

W związku z rosnącymi kosztami dyskutowano również nad zmianą systemu opłat za gołębia 

Ad. 6
Prezes  Oddziału  kol.  Karol  Wagner  zakończył  zebranie  i  podziękował za  przybycie  i  aktywny
udział. 


